
Jak někdo může tvrdit, že kojenecká voda se daní a víno ne? Na oboje je daň z přidané hodnoty 21% a z 
našich vín se tak vybere více než miliarda korun.

Proč z nás dělají vyžírky, kteří neodvádějí daně? Ročně státu pošleme na daních a odvodech téměř pět 
miliard korun.

Proč se ve vinařské Evropě máme stát výjimkou? Jinde se snaží svým vinařům naopak pomáhat

Proč chceme zničit obor, který zaměstnává 30 tisíc lidí? Je na úřadech práce nuda?

Proč nás čekají další papíry ke stohu 700 stran vinařské legislativy? A jak celníci chtějí bez nových lidí 
kontrolovat najednou 13 000 vinařství?

Proč máme za stejně kvalitní víno platit více než Poláci, Němci, Rakušané a Slováci? Nejsou už potraviny u 
nás i tak dost drahé?

Proč z naší krajiny chceme vymazat ekologicky nejpřínosnější plodinu? Pokud naši vinaři neprodají, budou 
muset klučit vinice.

Proč ničíme obor, který jako jeden z mála zůstává v našich rukou? Chceme všechno z dovozu?

Proč lidi směřujeme k předotované zahraniční produkci? Skoro polovina z těch, kteří kupují zahraniční vína, 
se rozhoduje podle ceny.

Proč si v Evropské unii nejdřív nevyjednáme stejné podmínky pro všechny? Dovozci levných zahraničních 
vín se budou radovat.

Skutečně lidé chtějí i za naše víno platit víc? Spotřební daň neplatí vinař, ale zákazník.  

Nic moc se nakonec nevybere. Kdo nás chce nesmyslně poškodit a uvolnit prostor levné zahraniční 
konkurenci? 

Víno není alkohol jako každý. Ve vinici dřeme celý rok, ale naše vína mají jen jednu šanci ročně. Tvoříme 
naši krajinu, dáváme práci. Proč si to máme vypít?

POZOR!
KŘEHKÉ

CHCEME STEJNÉ PODMÍNKY JAKO CELÁ VINAŘSKÁ EVROPA


